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امام جمعه لامرد: ایران هرگز گاو شیرده نخواهد شد
آزاد امام جمعه لامرد با بیان این موضوع که آمریکا نقش اول را در جنگها و خونریزیها دارد و برای تأمین منافع خود منافع ملتها را نابود میکند

<;br&#47>.بیان داشت: ایران اسلامی هرگز گاو شیرده نخواهد شد و زیر بار حرف زور نخواهد رفت

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه خبرگزاری گزارش خبر، حجت الاسلام محمدجواد آزاد امام جمعه شهرستان لامرد در خطبه های نمازجمعه این هفته
شهرستان ضمن دعوت همگان به تقوای الهی اظهار کرد: عبادت در درگاه خداوند سبحان کار را به نفع اهل تقوا برمی گرداند و رزق بنده ای که اهل تقوا
باشد نوع معامله خدا با ایشان فرق می کند و قطعا زندگی متفاوت تری را خواهد داشت و تنها نخواهد بود و خداوند همراه انسان های باتقوا ست و

عاقبت هر کاری با متقین است.

وی در ادامه ضمن تبریک ایام الله دهه فجر و سالروز ورود حضرت امام خمینی (ره) به کشور عزیزمان ایران اسلامی و ولادت های سرداران کربلا حضرت
اباعبدالله الحسین (ع)، حضرت اباالفضل العباس(ع) و حضرت امام سجاد(ع) اظهار کرد: نهضت امام از سال ۴۹ شروع شد و تا سال ۵۷ که به پیروزی

انقلاب انجامید همیشه سوق دادن جامعه بر ایجاد فضای معنوی همراه با الگوپذیری از ائمه اطهار که برگرفته از سیره امام سجاد بود تاکید داشتند.

وی گفت: امام بر اینکه این محرم و صفر است که اسلام را زنده نگه داشته تاکیدی فراوان داشتند و ما در مکتب عاشورا یاد گرفتیم که از سیره امام
حسین(ع) و عاشورا پیروی و همین امر باعث پیروزی انقلاب اسلامی شد.

حجت الاسلام آزاد بیان کرد: تمامی مکاتبی که بعد از پیروزی انقلاب اسلامی به روی کار آمدند از مکتب و شهادت سیدالشهداء الگو گرفتند و سرلوحه
آنها این شعار («هیهات منّا الذلّة؛ محال است تَن به ذلّت دهیم.» ) بوده که امام نکته مهم این انقلاب را پیروی از دین خدا و راه امام حسین (ع)
دانستند و بدانید که ما هیچ بار زیر بار ظلم نمی رویم و یکی از دستاوردهای این نظام همین شعار بود که الم این امر مهم را امام بزرگوار بلند کرند.

او افزود: در طی ۴۶ سال که از عمر این انقلاب می گذرد و دشمن برای ضربه زدن به این انقلاب کوتاه نیامده شعار این انقلاب و مسوولین ما همین
شعار «هیهات منّا الذلّة» بوده است و نباید با دشمن معامله و سازش کرد و به دشمن اعتماد کرد و او را دوست خود دانست و اسرار را بازگو کرد زیرا

نتیجه آن هلاکت است.

وی با اشاره به فرمایشات رهبر معظم انقلاب که دهه قبل، دهه عبرت و عقب ماندگی بود اظهار کرد: مبنای دولت تدبیر و امید برای حل مشکلات
اقتصادی کشور را مذاکرات با آمریکا گذاشته بود که دیدیم رشد اقتصادی هشت ساله این دولت نزدیک به صفر رسید.

امام جمعه لامرد به سخنان رهبر انصار الله یمن که راه مذاکره با دشمن را موشک دانسته اشاره کردو گفت: مردم یمن در مقابل دشمن ایستادگی کردند
و زیر بار ظلم نرفتند و حال با اقتدار در مقابل ابرقدرت های پر مدعی سینه سپر می کنند.

وی بیان کرد: نباید میدان اعتماد سازی نسبت به دشمن را دوباره بوجود آورد و نتیجه معطل کردن نظام و کشور به مذاکرات گره زد زیرا خیلی از
مشکلات این ناترازی های انرژی به دلیل معطل کردن نظام و کشور به همین مذاکرات بود.

امام جمعه لامرد مقابله با دشمن را رمز پیروزی و پیشرفت این کشور دانست و گفت: ملت هایی که راه مقابله با دشمن را پیش گرفتند پیروز شدند و
مردم مظلوم فلسطین به خوبی یاد گرفتند که باید در مقابل استکبار ایستادگی کرد و سخت ترین آن ۱۵ ماهه اخیر بود که اقتدار خود را به خوبی نشان

دادند که عذت عالم شدند.

وی گفت: مردممظلوم فلسطین و غزه در آوارها به خداوند تمسک کردند و آیات الهی را خواندند و این در تاریخ ثبت خواهد شد اما در دوره های
مختلف خیلی از کشورهای همسایه ما با آمریکا مذاکره کردند و گاو شیرده شدند.

خطیب جمعه لامرد در پایان تصریح کرد: هیچ وقت ما زیر بار خفت و خاری دشمن نخواهیم رفت و این عزت و آبرو را امام برای امت اسلامی ایجاد
کرد و وجود امام خامنه ای عزیز این را به خوبی با اقتدار به دست امت اسلامی رسانده و امید است قدرشناس این نعمت بزرگ الهی باشیم که الم پرچم

انقلاب به دست مولا و صاحب اصلی آن یعنی حضرت مهدی موعود (عج) برسد.


